
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 27. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1137
Vil ministeren redegøre for, om der lovmæssigt er etableret en trawlfri zone i Bælthavet 
på tidspunktet for afslag på ansøgninger i området, som dækker Lillebælt, Storebælt og 
Langelandsbælt, hvordan det i givet fald er gennemført (bekendtgørelse eller andet), og 
hvornår det er trådt i kraft? Hvis trawlforbuddet ikke er gennemført, bedes ministeren 
redegøre for, hvorledes et påtænkt tiltag kan få betydning for behandling af konkrete 
ansøgninger i de berørte områder, og ministeren bedes redegøre for, hvilken lovgivning 
afslaget på de konkrete ansøgninger har hjemmel i?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. juli 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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